

Гуманитарный проект «Профилактика и лечение нарушений зрения у детей» на базе работы Межрайонного детского офтальмологического кабинета

Гуманитарный проект учреждения здравоохранения «22-я городская детская поликлиника» г.Минска

1. Наименование проекта: «Профилактика и лечение нарушений зрения у детей»
 2. Срок реализации: 2025 – 2026гг.
 3. Организация-заявитель, предлагающая проект: учреждение здравоохранения «22-я городская детская поликлиника» г.Минска
 4. Цель проекта:
 - 4.1. раннее выявление патологии зрения у детей;
 - 4.2. определение тактики лечения и контроль за лечением;
 - 4.3. коррекция зрения.
 5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:
 - 5.1. приобретение необходимого оборудования: комплекс «Рабочее место врача-офтальмолога»;
 - 5.2. обучение медицинского персонала;
 - 5.3. информационно-разъяснительная работа с врачами о методах диагностики и лечения.
 6. Целевая группа: детское население, обслуживаемое Межрайонным детским офтальмологическим кабинетом (90000 детей).
 7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:
 - 7.1. покупка комплекса «Рабочее место врача-офтальмолога»;
 - 7.2. набор пациентов, нуждающихся в обследовании и коррекции зрения;
 - 7.3. оценка эффективности проведенных диагностических мероприятий.
 8. Общий объем финансирования (в долларах США): 20000
Средства донора: 20000
 9. Место реализации проекта: г.Минск, проезд Ташкентский, 7.
Учреждение здравоохранения «22-я городская детская поликлиника»
 10. Контактное лицо: Дроздовская Наталья Евгеньевна, заместитель главного врача по медицинской части учреждения здравоохранения «22-я городская детская поликлиника».
- Телефон 80173477895, +375293351264, uz22gdp@22gdp.by

Humanitarian project "Prevention and treatment of visual impairment in children" based on the work of the Interdistrict

Children's Ophthalmological Cabinet Humanitarian project of the healthcare institution "22nd city children's clinic" in Minsk

1. Name of the project: "Prevention and treatment of visual impairment in children"
2. Implementation period: 2025 - 2026
3. Applicant organization proposing the project: health care institution "22nd city children's polyclinic" in Minsk
4. Purpose of the project:
 - 4.1. early detection of visual pathology in children;
 - 4.2. determination of treatment tactics and control over the treatment;
 - 4.3. vision correction.
5. Tasks planned for implementation within the termwork of the project:
 - 5.1. purchase of the necessary equipment: complex "Workplace of an ophthalmologist";
 - 5.2. medical staff (personnel) training;
 - 5.3. information and explanatory work with doctors about the methods of diagnosis and treatment.
6. Target group: children maintained by the Interdistrict Children's Ophthalmological Cabinet (90,000 children).
7. Brief description of activities within the termwork of the project:
 - 7.1. purchase of the complex "Workplace of an ophthalmologist";
 - 7.2. recruitment of patients in need of examination and vision correction;
 - 7.3. effectiveness assessment of the diagnostic measures taken.
8. Total amount of financing (USD): 20000 Donor funds: 20000
9. Location of the project: Minsk, proezd Tashkent, 7. Healthcare institution "22nd city children's clinic"
10. Contact person: Drozdovskaya Natalya Evgenievna, Deputy Chief Physician for the Medical Department of the Healthcare Institution "22nd City Children's Polyclinic".

phone 80173477895, +375293351264, uz22gdp@22gdp.by